
Protokół Nr 38/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 8 lutego 2018 r.  
 

Kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak – 

przewodniczący tejże komisji, który na wstępie swego wystąpienia powitał członków komisji 

oraz zaproszonych gości. Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania 

i przedstawił proponowany na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad: 

 

1. Kontrola przeprowadzonych w 2017 r. przetargów.  

2. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi na 2018 r.   

3. Sprawy bieżące i różne – m.in. rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy.   

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu 

wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią w dniu 

dzisiejszym. W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano 

żadnych uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Realizując pierwszy punkt dzisiejszego porządku obrad głos zabrała Pani Dorota Kaczmarek 

– zastępca kierownika RIK. 

Na początku przedstawiła wykaz zadań realizowanych w ramach zamówień publicznych 

do 30 000 euro: 

- dowóz i odwóz uczniów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Widawa i ich opiekunów w roku 2017/2018, kwota brutto z przetargu wyniosła – ok. 280 tys. 

zł, a wykonawcą tego zadania zostało Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej Zduńska 

Wola Sp. z o.o., 

- odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu gminy Widawa, kwota brutto 

z przetargu wyniosła 700 tys. zł, a wykonawcą zadania została firma Eko Region. 

Kolejno Pani Kaczmarek przedstawiła zadania realizowane w ramach zamówień publicznych 

w kwocie powyżej 30 000 euro: 

- zakup i dostawa kruszywa dolomitowego dla gminy Widawa, kwota brutto – ok. 190 tys. zł, 

a wykonawcą tego zadania zostało Przedsiębiorstwo Pani Beaty Pająk z Białej, 

- świadczenie usługi kompleksowej polegającej na sprzedaży energii elektrycznej oraz 

zapewnieniu świadczenia usługi jej dystrybucji na potrzeby oświetlenia ulicznego, budynków 

i obiektów zarządzanych przez gminę Widawa oraz jednostek organizacyjnych Gminy 

Widawa a także OSP, kwota brutto – ok. 508 tys. zł, wykonawcą został PGE Obrót S.A. 

z siedzibą w Rzeszowie, 

- zakup paliw płynnych do pojazdów i urządzeń dla Gminy Widawa i jej jednostek 

organizacyjnych, kwota brutto – ok. 231 tys. zł, a wykonawcą zostało P.H.U.T. AGA, 

Widawa, ul. Kiełczygłowska w Widawie. 

W toku dalszej wypowiedzi Pani Kaczmarek przedstawiła wykaz robót budowlanych 

objętych zamówieniem publicznym w kwocie powyżej 30 000 euro: 

- budowa budynku przedszkola gminnego, 

- przebudowa drogi wewnętrznej Chociw – Ruda, 

- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Korzeń, 

- przebudowa drogi gminnej w m. Kąty i Wola Kleszczowa, 

- przebudowa dróg osiedlowych w m. Widawa, 



- przebudowa drogi wewnętrznej w m. Chociw – Ruda, 

- budowa sieci sanitarnej w m. Widawa i przebudowa wodociągu gminnego na terenie gminy 

Widawa (zadanie podzielono na 3 etapy).  

 

Ad. 2 

W temacie głos zabrał Pan Piotr Wołosz – Zastępca Skarbnika Gminy, który oznajmił, 

że planowana wartość zrealizowanych w 2018 r. zadań inwestycyjnych wynosi ok. 5 mln zł. 

Do realizacji zaplanowano realizację części zadania dot. budowy sieci wodociągowej oraz 

kanalizacyjnej na terenie gminy Widawa, na ten cel przeznaczono kwotę 1525 tys. zł, 

oznajmił Pan Skarbnik. Dodał, że pozostała część prac związanych z wodociągowaniem 

gminy zaplanowana jest do realizacji w 2019 r., gdzie trzeba będzie w budżecie gminy 

zarezerwować kwotę w wysokości ok. 3624 tys. zł, z czego ok. 1800 tys. zł będzie stanowiła 

dotacja z PROW. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wołosz poinformował, że w roku 

bieżącym zaplanowano przebudowę dróg: w Józefowie Widawskim, Ruda – Chrząstawa, 

Sewerynów – Klęcz, drogi Nowy Rynek. Ponadto zaplanowano wykonanie dokumentacji 

na przebudowę drogi gminnej w sołectwie Brzyków, drogi gminnej w sołectwie Dąbrowa 

Widawska, na budowę oświetlenia ulicznego w sołectwie Dębina. 

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wołosz oznajmił, że zarezerwowano środki w budżecie 

gminy na wkład własny celem zakupu pompy Tohatsu dla OSP Chociw w wysokości 

22200,00 zł, a na kontynuację inwestycji pn. „budowa przedszkola gminnego” zabezpieczono 

kwotę 2900 tys. zł. Ponadto musieliśmy zabezpieczyć w budżecie środki finansowe – 120 tys. 

zł na remont świetlicy wiejskiej w Kocinie i 62 tys. zł na budowę trybun na stadionie 

w Widawie, oznajmił Pan Skarbnik.  

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wołosz oznajmił, że został złożony wniosek 

o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego na wymianę nawierzchni podłogi w sali 

gimnastycznej w Widawie. Dodał, że orientacyjny koszt wymiany nawierzchni podłogi 

kształtowałby się w granicach 130 tys. zł.  

Pozostając w temacie inwestycji Pan Wołosz oznajmił, że koszty budowy przedszkola 

gminnego przekroczą kwotę 5 mln zł, a wyposażenia wyniosą ok. 200 tys. zł.  

 

Ad. 3 

W tym miejscu radny Olejniczak – Przewodniczący komisji poinformował, że musimy 

rozpatrzyć zasadność skargi skierowanej na działalność Wójta Gminy.  

Wobec powyższego radni zapoznali się z treścią złożonej skargi. W temacie głos zabrał Pan 

Wójt, który oznajmił, że nadawca skargi zarzucał wiele nieprawidłowości ze strony gminy 

w temacie odbioru odpadów komunalnych przez firmę Eko Region. Pani wnosząca skargę 

zarzucała, że firma nie odebrała kosza z popiołem w m-cu grudniu, toteż wniesioną opłatę 

powinna gmina jej zwrócić, poza tym twierdziła, że kosze z odpadami musi w dniu wywozu 

umiejscawiać przy drodze głównej, co stanowi dla niej jako osoby schorowanej spore 

utrudnienie. Poza tym oznajmiła, że nie dostarczono jej kalendarza odbioru odpadów na 2018 

r.  

Do powyższych zarzutów odniósł się Pan Wójt, który twierdził, że kosz z popiołem nie został 

tej Pani opróżniony w m-cu grudniu, gdyż taki obowiązek spoczywał na firmie dopiero 

od miesiąca stycznia. Druga kwestia dotycząca wypchnięcia kosza do drogi głównej w dniu 

wywozu zdaniem Wójta jest wyolbrzymiona, gdyż droga od posesji Pani skarżącej do drogi 

głównej jest drogą asfaltową, a jej odcinek jest naprawdę niewielki, dodał, że wielu 

mieszkańców musi pokonywać znacznie dłuższe odcinki, aby umiejscowić kosz przy drodze 

głównej – publicznej.  

Na zakończenie Pan Wójt oznajmił, że kalendarzyk wywozu odpadów odebrała sąsiadka Pani 

skarżącej, co potwierdziła firma Eko Region, toteż pretensje w tej sprawie należą się sąsiadce, 

która nie przekazała kalendarzyka właścicielce. 



W związku z powyższym radny Marek Olejniczak – Przewodniczący Komisji zarządził 

przeprowadzenie głosowania nad zasadnością wniesionej na Wójta Gminy skargi. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania komisja jednogłośnie stwierdziła, że wniesiona 

skarga jest bezzasadna.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     

              Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Marek Olejniczak 


